
 
 
 
 
 

På den ordinære generalforsamling i Vendsyssel Køreforening torsdag den 14. november 2024 
blev der ikke fundet det sidste medlem til bestyrelsen, så denne kunne være fuldtallig.  

 
Der indkaldes derfor jf. reglerne i vedtægterne til  

 
Ekstraordinær generalforsamling  

 
onsdag, den 11. december 2024 kl. 19.00  

 
i Kuskestuen på Holtegård 

 
 
 

Dagsorden: 
 

1. Valg af dirigent 
 

2. Valg af stemmetællere 
 

3. Valg af 1 bestyrelsesmedlem 
 
Bestyrelsen foreslår Pernille-Marie Aaen fra Sæby – et forholdsvist nyt ansigt i 
Køresporten men med god erfaring indenfor frivilligt arbejde. 
 

4. Eventuelt 
 
 
 
 
Pernille beskriver sig selv således: 
Mit navn er Pernille-Marie Aaen, jeg er 26 år og bor i Sæby. Jeg studerer erhvervsøkonomi på 
Aalborg Universitet, hvor jeg afslutter min bachelor til sommer og fortsætter på 
kandidatuddannelsen. 
  
Heste har altid været en del af mit liv – både på arbejds- og hobbyplan. Jeg har aftjent min 
værnepligt hos Gardehusarregimentet og været hos Den Kongelige Stald-Etat i en årrække 
efterfølgende. Tidligere konkurrerede jeg primært i springning, men de seneste år har jeg 
skiftet fokus til dressur. Jeg ejer i dag en DV med dressurafstamning, en plag og en Oldenborger, 
som jeg købte som 3-års med henblik på at udforske køresporten. Jeg begyndte samarbejdet 
med Morten Kallehauge sidste vinter, hvor vi startede tilkørsel af min Oldenborger. Når tiden 
tillader det, tilrider jeg selv unge heste, da jeg nyder at give dem en god start på deres fremtid 
som rideheste. 
  
I foreningslivet har jeg tidligere været medlem af ungdomsudvalget i Sæby Rideklub og 
undervist i elevskolen på Lerbæk i den periode hvor dette var en ulønnet, frivillig stilling. Til 
dagligt arbejder jeg i høj grad med mennesker, både i min studiegruppe og gennem mit 
studiejob. Jeg er en nede på jorden, struktureret og arbejdsom person, som værdsætter at 
bidrage konstruktivt i samarbejder. 
 

 

  


